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ZÁPISNICA 

 zo zasadnutia Výboru mestskej časti Stred, konaného dňa 

8.4.2024 

 

Prítomní poslanci: Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko, Ing. Drahoslav Bočák, Eva 

Struhárová 

Neprítomní poslanci: Mgr. Michal Moško, Ing. Zuzana Bednárová (ospravedlnení) 

Garant VMČ Stred: Mgr. Gabriela Babony 

Hostia: Ing. Gabriela Vanková, Mgr. Zdeno Marousek, Ing. Jiří Egg, Božena Valovičová, Anna 

Hajašová, Ing. Marián Bednár 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Prerokovanie žiadostí 

3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 

4. Nové požiadavky občanov a poslancov 

5. Rôzne 

6. Záver 

 

1. Otvorenie 

Predseda VMČ Stred Mgr. Medal privítal všetkých prítomných na zasadnutí a 

skonštatoval, že VMČ Stred v počte 4 poslancov je uznášania schopný. Následne dal hlasovať za 

program.  

 

Hlasovanie: 

Za: 4      Proti: 0    Zdržali sa: 0 

Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko, Ing. Drahoslav Bočák, Eva Struhárová 

 

Poslanci odsúhlasili program 

 

2. Prerokovanie žiadostí 

2.1. Ing. Vanková: Žiadosť MgA. Tomáša Plánku – creativetoday 

Žiadame Vás o vyjadrenie sa k prenájmu plochy na pozemku vo vlastníctve mesta Trenčín, 

za účelom umiestnenia letnej terasy pre žiadateľa, ktorý splnil podmienky vyplývajúce zo 

Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Trenčín č. 12/2013 o podmienkach zriaďovania 

a prevádzkovania terás na území mesta Trenčín, t.z. podal žiadosť o zvláštne užívanie 

pozemných komunikácií za účelom zriadenia letnej terasy spolu s príslušnými prílohami, 

uhradil správny poplatok podľa platného právneho predpisu a zároveň bolo zriadenie tejto 

letnej terasy prerokované odbornými útvarmi Mestského úradu v Trenčíne, Okresným 

dopravným inšpektorátom v Trenčíne a Krajským pamiatkovým úradom Trenčín. Ide 

o nasledovnú letnú terasu: 
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žiadateľ MgA. Tomáš Plánka - creativetoday – prevádzka „Klub Lúč“ na Mierovom 

námestí 17 v Trenčíne, prenájom plochy na pozemku CKN parc.č. 3280 zastavaná plocha 

a nádvorie o výmere 24 m2, ide o novú letnú terasu.   

 

 Hlasovanie: 

Za: 4     Proti: 0    Zdržali sa: 0 

Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko, Ing. Drahoslav Bočák, Eva Struhárová 

 

Uznesenie bolo schválené 

 

2.2. Ing. Vanková: Žiadosť Martiny Peťkovej 

Žiadame Vás o vyjadrenie sa k predaju nehnuteľnosti – časti pozemku v k.ú. Trenčín, 
novovytvorená C-KN parc. č. 1902/168  zastavaná plocha a nádvorie o výmere 28 m2, 
odčlenená geometrickým plánom č. 46024620-001-24 z pôvodnej C-KN parc. č. 1902/1 
evidovanej na LV č.1 ako vlastník Mesto Trenčín v podiele 1/1-ina, pre Martinu Peťkovú, 
za účelom majetkovoprávneho vysporiadania pozemku a zabezpečenia prístupu do 
garáže vo vlastníctve kupujúceho. 

 Hlasovanie: 

Za: 4     Proti: 0    Zdržali sa: 0 

Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko, Ing. Drahoslav Bočák, Eva Struhárová 

 

Uznesenie bolo schválené 

 

3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 

ID Požiadavka/Odpoveď 

3696 Ing. Egg: Doporučuje zaktualizovať obsah príručky pre civilnú ochranu obyvateľov, aby to 
bolo v súlade s realitou. Je tam nesúlad s tým, čo bolo povedané v súvislosti s CO. Tak aby 
brožúrka, čo bola vydaná bola reálna. 
 
Odpoveď: 
Príručka civilnej ochrany a iné súvisiace informácie pre obyvateľov mesta boli na webovej 
stránke aktualizované v súlade s platnou legislatívou.  
https://trencin.sk/pre-obcanov/o-meste/civilna-ochrana/ 

3697 Ing. Egg: Žiada o informáciu, čo bolo urobené v úprave oporného múru na Hornom Šianci 
(dilatačné čiary, úprava terénu nad betónovým múrom) a ako bol gabiónový múr 
doriešený? Žiada o preverenie statiky zodpovedným statikom ako bolo prisľúbené.  
 
Odpoveď: 
Nad oporným múrom boli vyrúbané dreviny podľa usmernenia v statickom posudku, 
dilatačným čiaram sa budeme venovať v priebehu tohto roka. 
Nad gabiónovým múrom sú objednané posudky a ťahové skúšky drevín arboristami. Podľa 
výsledkov bude pokračovať údržba, prípadná sanácia ohrozujúcich stromov. Statické 
merania múru sú objednané so začiatkom v tomto roku, pričom majú prebiehať v priebehu 
nasledujúcich  rokov.   
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ID Požiadavka/Odpoveď 

3698 Ing. Gonda: Čo sa zmenilo v žiadosti p. Valienta, keď predtým bola odbornými útvarmi 2x 
zamietnutá a potom ju schválili? Prečo bola táto žiadosť riešená ako zámena, nie ako 
predaj? Nebolo by pre mesto výhodnejšie predať to? Na konci  je len taký cípik, ktorý 
dokonca zasahuje do cudzieho pozemku, tak na čo bude mestu takýto pozemok, keď je 
obkolesený cudzím pozemkom? Či bude mesto pokračovať v tejto časti v skupovaní 
okolitých pozemkov? 
 
Odpoveď: 
Prvá žiadosť p. Valienta o odkúpenie časti pozemku vo vlastníctve Mesta Trenčín bola 
zamietnutá z dôvodu nutnosti zachovania dopravnej rezervy. Nakoľko ani druhá žiadosť 
neobsahovala potrebné informácie o konkrétnom zámere využitia pozemku, ktorý má byť 
predmetom predaja, bola táto žiadosť taktiež zamietnutá. Následne bol mestskému úradu 
doručený návrh - zastavovací nákres využitia pozemku vo vlastníctve mesta v nadväznosti 
s využitím pozemku vo vlastníctve žiadateľa. Uvedený návrh bol zo strany odborných 
útvarov posúdený a zároveň boli stanovené podmienky odčlenenia pozemku vo vlastníctve 
mesta tak, aby po odčlenení pozemkov zostal pozemok vo vlastníctve mesta v dostatočnej 
šírke  a parametroch pre budúce možné rozšírenie existujúcej komunikácie. Zároveň bol zo 
strany odborných útvarov predložený kupujúcemu návrh na vysporiadanie časti pozemku v 
jeho vlastníctve, ktorý by zasahoval do koridoru možného rozšírenia mestskej komunikácie 
v budúcnosti, čím bude zarovnaná línia vlastníckych hraníc pozemkov. Zároveň sa 
uskutočnila miestna obhliadka za účasti poslancov VMČ Stred za účelom posúdenia 
žiadosti a vydania stanoviska. 

3699 Ing. Gonda: KS pri Družbe chátra, zarastá, sú s tým nejaké náklady, mesto stráca daň z 
nehnuteľnosti, platí sa za to poistenie. Bude sa s tým niečo robiť? Poslanci reagovali, že sa 
s tým niečo bude robiť a že sú na to aj projekty. Bude to financované z dotácií? A čo keď 
nebudú dotácie? Bude sa to robiť, alebo to bude ďalej chátrať? Aká je v súčasnosti situácia, 
aké procesy sú  rozbehnuté? 
 
Odpoveď: 
ÚÚP: Objekt KS Dlhé Hony je v súčasnosti projekčne aj procesne pripravený, pričom jeho 
nový vzhľad vyšiel z architektonicko - urbanistickej súťaže. S jeho realizáciou sa počíta v 
roku 2025.  Predpokladané financovanie:  fondy EÚ so spoluúčasťou mesta 

3700 Ing. Gonda: Aké kritériá sa používajú pri využívaní majetku mesta? Nebola by vhodná 
nejaká pasportizácia majetku, ktorý sa nepoužíva a to čo sa nepoužíva následne predať? 
Bolo by to hospodárnejšie. 
 
Odpoveď: 
Pri nakladaní s majetkom mesta sa postupuje v súlade s platnou legislatívou, najmä v 
súlade so zákonom o majetku obcí. Majetok, ktorý je pre mesto prebytočný a nevyužiteľný 
je navrhnutý zo strany úradu na jeho odpredaj po schválení podmienok mestským 
zastupiteľstvom. 
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ID Požiadavka/Odpoveď 

3701 P. Anna Hajašová: Ako je to s priestorom  na Mierovom námestí 16 (vedľa podniku 
Lanius)? Je to predané? Čo sa s tým bude diať? Je to tam v hroznom stave. Bolo by možné 
vyzvať majiteľa, aby to nejak dal do poriadku? Kazí to vzhľad námestia, každý, kto ide na 
námestie alebo na hrad tak to vidí. Je to priamo v centre, chodia okolo turisti. Č.22 je pekne 
spravené a 16 kazí celkový dojem. Je možné s tým niečo robiť? 
 
Odpoveď: 
Objekt na Mierovom nám. č. 16 je v súkromnom majetku, mesto Trenčín nemá žiadny 
dosah na kúpno - právne vzťahy. Avšak nakoľko sa objekt nachádza  v Mestskej 
pamiatkovej rezervácii,  bude vykonaný štátny stavebný dohľad spolu s pamiatkovým 
dohľadom. 

3702 PhDr. Miroslav Řádek, PhD.: Prednedávnom bol poinformovaný ohľadne zastávky 
Cintorínska na Soblahovskej ul. Mala by tam byť nejaká zmena v doprave, ostrovček. V 
akom je to štádiu? Aká je predstava o tomto mieste, čo sa s tým bude diať? Prosí o 
zaslanie projektu k nahliadnutiu. 
 
Odpoveď: 
V súčasnosti sa pracuje na projekte  pre stavebné povolenie v rámci III. etapy cyklotrasy 
Centrum - Juh,  situácia v elektronickej podobe Vám bude zaslaná na mail. 

3703 PhDr. Miroslav Řádek, PhD.: Most pre peších na Soblahovskej ulici pri MHSL. Už bolo 
viackrát spomínané, že by (už asi aj budúci mesiac) sa tam mala konať rekonštrukcia. Most 
je už zavretý (vedľa neho je taký drevený), chodia tadiaľ ľudia do práce, cyklisti a podobne. 
Bolo by dobré, keby sa to spravilo. V akom štádiu je táto rekonštrukcia? 
 
Odpoveď: 
Realizácia novej lávky pre peších pri MHSL je naplánovaná na máj 2024 

3704 PhDr. Miroslav Řádek, PhD.: Svetelná križovatka pri štatistickom úrade. Sú tam tri jazdné 
pruhy, ale iba dva semafory. Môže to ľudí miasť. Pribudne tam aj tretí semafor, aby to bolo 
pre ľudí prehľadnejšie? 
 
Odpoveď: 
Ide o dočasnú zmenu dopravného značenia, ktorá bola vyvolaná zákazom vjazdu 
nákladných vozidiel na starý cestný most. Nakoľko nejde o trvalý stav, o doplnení semaforu 
neuvažujeme. Súčasne nie je zaužívané, aby bol semafor umiestnený nad každým 
jazdným pruhom.  

3708 P. Martin Šulek: Chcel by som sa na Vás obrátiť so žiadosťou o zdvihnutie, vyrovnanie, 
podsypanie chodníka vybudovaného z betónových kociek ktorý je rokmi používania 
„utopený“ pod úroveň trávnatej plochy. V zimných mesiacoch, či pri  dažďoch sa na 
chodníku tvoria kaluže.  Zodvihnutím by sa tento problém vyriešil. Navrhujem len vybratie 
aktuálnych kociek, podsypanie, zhutnenie a osadenie späť. V prílohe posielam foto. Verím 
že takáto práca nezaťaží rozpočet a prácu nebude problém realizovať. 
 
Odpoveď: 
Opravu chodníka zaradíme do zoznamu opráv, s predpokladaným termínom realizácie do 
konca mesiaca júl tohto roka. 
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ID Požiadavka/Odpoveď 

3709 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o opravu prepadnutého chodníka zo 
zámkovej dlažby na ulici spájajúcej Legionársku a 28. októbra, v úseku medzi nemocnicou 
a tržnicou. 
 
Odpoveď: 
Opravu prepadu povrchu chodníka sme zaradili do zoznamu objektov údržby miestnych 
komunikácií, s predpokladaným termínom realizácie do konca mesiaca jún. 

3710 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Ďakujeme za premiestnenie dopravnej značky pri 
križovatke Električná x Rozmarínová z torza starej lampy na samostatný stĺpik, o ktoré sme 
v minulosti žiadali. Teraz prosíme o odstránenie samotného torza lampy. 
 
Odpoveď: 
Odstránenie stĺpa je zaradené v rámci bežnej údržby MHSL. 

3711 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o narovnanie krivej lampy na ulici M. 
Nešporu, číslo lampy je 104/003. 
 
Odpoveď: 
Narovnanie stĺpa verejného osvetlenia na ulici M. Nešporu máme naplánované na mesiac 
apríl tohto roka. 

3712 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o doplnenie chýbajúceho prostredného skla 
v prístrešku zastávky MHD Hanzlíkovská smer Detské mestečko. Nezasklený prístrešok 
neplní plnohodnotne svoju funkciu. 
 
Odpoveď: 
Osadenie chýbajúceho skla zabezpečíme. 

3713 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Na označníku MHD zastávky Mateja Bela smer 
centrum sa nachádza nepotrebná malá vitrína na cestovné poriadky, ktoré sú však 
umiestnené vo veľkej vitríne v prístrešku. Prosíme o jej demontovanie a uchovanie pre 
budúce použitie na inej vhodnej zastávke. 
 
Odpoveď: 
Požiadali sme o demontáž a uskladnenie pre prípadné ďalšie použitie. 

3716 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o odvoz odpadu, ktorí nahromadili 
pravdepodobne ľudia bez domova v priestore pri budove železničnej stanice, konkrétne ide 
o plastovú stoličku a ďalší drobný odpad pri služobnom vchode do budovy, v blízkosti 
nástupišťa MHD č. 2 
 
Odpoveď: 
Odpad bol odstránený 21. 3. 

3718 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o vyčistenie okolia kontajnerov na 
autobusovej stanici, napravo od rampy podchodu, smerom k predajni potravín. Okolo 
stojiska kontajnerov je nahromadené množstvo odpadu - plast, hlina či zvyšky drevín 
 
Odpoveď: 
Spomínaný pozemok v podnete je súkromný, vo vlastníctve Železníc SR. Vyzvali sme 
písomne vlastníka o zabezpečenie vyčistenia okolo stojiska a pravidelné udržiavanie 
čistoty. 
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ID Požiadavka/Odpoveď 

3720 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Žiadame o vyčistenie chodníka v priechode medzi 1. 
nástupišťom železničnej stanice a zastávkami MHD od nahromadeného vtáčieho trusu. 
 
Odpoveď: 
Spomínaný pozemok v podnete je súkromný. Vyzveme vlastníka pozemku o zabezpečenie 
vyčistenia chodníka a jeho pravidelné čistenie. 

3722 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o demontáž zvyškov starého mestského 
rozhlasu zo stĺpov verejného osvetlenia na Hasičskej ulici, nad zastávkou MHD smer Sihoť. 
 
Odpoveď: 
Demontáž  zaradíme do plánu činností údržby verejného osvetlenia, s predpokladaným 
termínom realizácie do konca mesiaca jún tohto roka. 

3724 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o demontáž zvyškov starého mestského 
rozhlasu zo stĺpu verejného osvetlenia na Legionárskej ulici, oproti južnému východu z 
Masaryčiek. 
 
Odpoveď: 
Konzola bude demontovaná v priebehu mesiaca apríl. 

3728 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Na dopravnom značení nad kruhovou križovatkou na 
ulici Gen. M. R. Štefánika je dodnes krížmi prelepené značenie parkoviska obchodnej zóny 
Merina - je to ešte z čias, keď obchodná zóna bola vo výstavbe. Prosíme o aktualizáciu. 
 
Odpoveď: 
Oslovili sme zainteresovaných, aby odstránenie nálepiek zabezpečili. 

3729 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o vyčistenie záhona na Legionárskej ulici 
(na chodníku popri plote nemocnice) od odpadkov. 
 
Odpoveď: 
Záhon na ulici Legionárka pri nemocnici bol vyčistený v 12. týždni. 

3731 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Cintorínska ulica prešla v nedávnej dobe výmenou 
povrchov. V 10. kalendárnom týždni došlo k havárii vodovodu pri garážach na spomínanej 
ulici. Chceli by sme sa spýtať, či bola TVK realizovaná aj výmena vodovodného potrubia, 
alebo môžeme očakávať opakované rozkopávky v už zrekonštruovanej ceste. 
 
Odpoveď: 
Podľa vyjadrenia TVK nebola realizovaná rekonštrukcia sietí na ulici Cintorínska, pričom sa 
jedná v tomto prípade len o lokálnu opravu poruchy na vodovode. 

3733 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Pri poslaneckej obhliadke CO krytu na Dlhých 
Honoch dňa 4.3. sú v navštívenom kryte umiestnené filtre, masky a iný materiál. Podľa 
štítkov bola posledná kontrola realizovaná dňa 1.9.2007. Teda pred takmer 17. rokmi. Preto 
sa chceme spýtať, či je potrebné tento materiál ešte držať v evidencii, keďže 
pravdepodobne už nebude nikdy použitý. 
 
Odpoveď: 
Dátumy uvedené na štítkoch neodzrkadľujú skutočnosť. Posledná kontrola bola vykonaná 
25. 4. 2023 a je zapísaná do evidenčnej knihy. Kontrolu vykonáva Okresný úrad, od 
ktorého má Mesto Trenčín materiál CO vo výpožičke a ktorý jediný môže rozhodnúť o 
vyradení daného materiálu. V minulosti Mesto zisťovalo či by bolo možné materiál CO 
vyradiť, ale odpoveď zo strany OÚ bola zamietavá. 
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ID Požiadavka/Odpoveď 

3736 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Pri komunikácii so zodpovednou osobou ohľadom 
správy CO krytov v Trenčíne sme dostali informáciu, že kľúče od CO krytov má poverená 
osoba (zamestnanec mesta). V prípade krízovej situácie budú zamestnanci mesta 
distribuovať kľúče obyvateľom jednotlivých CO krytov v obytných domoch. Chcel by som sa 
spýtať (R. Ščepko), či je možné prehodnotiť tento systém a zvážiť zapožičanie kľúčov od 
CO krytov napr. domovým správcom/dôverníkom. Pravdepodobne by si to vyžadovalo 
určitú dohodu, prípadne definovať právny rámec zodpovednosti (nevyužívania týchto 
krytov, nezapratávania ich a pod.) a kontaktu so zamestnancom mesta. Mám za to, že 
odovzdanie druhých kľúčov takýmto zodpovedným osobám by mohlo uľahčiť vstup do 
krytov v prípade krízového stavu. Odbremenilo by to aj zamestnancov mesta v prípade 
krízovej situácie. Je to len návrh na zváženie. Pravdepodobne by nešlo o celoplošné 
rozdanie kľúčov, ale primárne v obytných domoch by to mohlo plniť svoj účel. 
 
Odpoveď: 
Zodpovedným osobám v bytových domoch, v ktorých sa nachádzajú CO kryty budú 
odovzdané kľúče v zapečatených obálkach. Odovzdanie bude na základe 
preberacieho/odovzdávacieho protokolu, v ktorom bude uvedené za akých okolností je 
možné kľúč použiť. 

 

4. Nové požiadavky občanov a poslancov 

ID Požiadavka 

3757 P. Struhárová (podnet od občianky - p. Ľudmila Domonkošová): Dobrý deň. Obraciam sa na 
Vás s prosbou, či by sa nedalo spraviť niečo s pieskoviskom, ktoré tu zostalo ešte zo 
"starých čias". Nachádza sa vo vnútrobloku Beckovská 1188. Chodia sa tam hrávať deti, ale 
zároveň tu nechávajú venčiť psíkov. Buď nech sa to zruší, alebo oficiálne urobí ihrisko. Ak by 
sa Vám dalo niečo poriešiť, budem rada. Posielam Vám foto. Ďakujem. Domonkošová 

 
3758 P. Valovičová: Aký je systém kontroly a údržby verejnej zelene? Na ulici Dlhé Hony blok 

č.1163 bola vysadená zeleň – stromy, ale nikto to neošetruje, neupravuje, rastie to skoro až 
po zem, okolo rastú všelijaké výrastky, sú tam orgovány, pod ktoré sa s kosačkou nedá 
dostať. Zeleň sa zasadila, ale nie je udržiavaná. Pani žiada o údržbu tejto zelene. 

3759 P. Valovičová: Na adrese Dlhé Hony 1163 sa spravilo z fondov pieskovisko pre deti, kde sú 
pekné lavičky, ale pred vchodom (č.30) je jedna lavička, na ktorej sa nedá sedieť. Je možné 
vymeniť ju? 

3760 P. Valovičová: Pri dome na Dlhých Honoch 1163 je veľký javor, ktorý opadáva do 
odkvapovej ríny a tá sa potom upcháva a neprepúšťa vodu zo strechy do kanalizácie a v 
kanalizácii to potom rastie. Pani žiada o výrub (poprípade úpravu) javora a tiež úpravu 
stromov v blízkosti bytového domu (ihličnany, ktoré pri nepriaznivom počasí ohrozujú ľudí aj 
bytový dom a opadávajú z nich šišky do kanalizácie pričom hrozí upchatie) 
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ID Požiadavka 

3761 P. Egg: Približne pred rokom, sa žiadalo o vyrúbanie stromu/ov na ulici Horný Šianec medzi 
vchodmi 13 a 15 kvôli bezpečnosti a tiež prístupnosti do vchodov bytových domov. Prečo sa 
to neurobilo, keď na námestí sa v rámci úpravy námestia vyrúbavali stromy, ktoré boli 
približne rovnako staré? 

3762 P. Egg: Nemohlo by mesto dávať aspoň 1x do roka do časopisu INFO informácie o 
výsledkoch rozborov vody, ktoré RÚVZ pravidelne robí? 

3763 P. Bednár: Obyvatelia Inoveckej 1137 dostali vyjadrenie, že chodník pri ich dome sa bude 
robiť, ale najskôr nech si spravia kanalizačné prípojky a až potom mesto spraví chodník. Na 
základe predošlej komunikácie však títo obyvatelia očakávali a trvajú na tom, aby sa tieto 
dve veci robili v súčinnosti. 

3764 P. Bednár + Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Obyvatelia bytového domu Inovecká 
1137 zistili, že v dokumente „Technická mapa mesta Trenčín“ vôbec nie je zakreslená 
kanalizácia ich bytového domu (z tej strany od škôlky). Je možné preveriť túto informáciu, či 
sa nachádza v technickej mape táto kanalizácia? 

3765 P. Bednár + Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Mesto tvrdí, že kanalizácia pri bytovom 
dome na Inoveckej 1137/2 (medzi BD a škôlkou) patrí bytovému domu. V blízkosti je tiež 
dažďová kanalizácia, ktorá mu objektívne nepatrí. Chceme sa spýtať kam, resp. kde je táto 
dažďová kanalizácia napojená? Je vedená stredom komunikácie. 

 
3766 P. Bednár: Na základe akých argumentov bolo vyhodnotené, že kanalizačné prípojky pri 

bytovom dome na Inoveckej 1137/2 nie sú vo vlastníctve TVK či majetku mesta? 
Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Chceli by sme poprosiť o preverenie informácií, podľa 
ktorých boli obyvatelia bytovky Inovecká 1137/2 informovaní, že kanalizačná vetva (vedená 
stredom vozovky) popred obytný dom nie je vo vlastníctve TVK/mesta Trenčín. Je možné 
prípadne nahliadnuť do týchto podkladov/dokumentov? 

3767 P. Bednár + Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik:  
Nedávno bola umiestnená dopravná značka do najužšieho miesta z celej dĺžky na 
Legionárskej ulici. Už tak úzku šírku zúžila v jednom bode zvislá dopravná značka. Žiadam o 
jej presun, keďže poznám (R. Ščepko) obyvateľa, ktorý do nej narazil. Objektívne treba 
priznať a vidieť to aj na fotografii, že nie je úplne viditeľná. Je možné ju presunúť na miesto, 
ktoré je zobrazené na fotografii? 

 
3780 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik:  Vjazd do areálu školy zo strany od Soblahovskej ulice 

- ZŠ Bezručova. Po komunikácii s pánom riaditeľom ZŠ Bezručova by sme sa chceli spýtať 
na možnosť osadenia dopravnej značky a možnosti vjazdu vozidiel do protismeru pre dovoz 
materiálu pre potreby školy. Vjazd je situovaný zo strany Cintorínskej ulice, ktorý sa 
nachádza pár metrov od križovatky Bezručova – Slnečné námestie. Existuje nejaká možnosť 
povoliť vjazd len pre potreby školy? 
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ID Požiadavka 

3781 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Vjazd techniky do areálu školy – ZŠ Bezručova 
Bolo by možné nájsť riešenie pre potreby vjazdu vozidiel (nákladných) pre potreby školy a 
zároveň bol v prípade krízovej situácie (požiaru) zabezpečený vjazd ťažkej hasičskej 
techniky do areálu školy cez bránu, ktorú prikladáme nižšie na fotografii. V zásade sa 
ponúkajú dve možnosti, rozšírenie brány alebo vyznačenie dopravného tieňa oproti bráne, 
aby parkujúce autá nekomplikovali manévrovanie. Prosíme o vyjadrenie k vhodnosti alebo 
nevhodnosti navrhovaných riešení. 

 
3782 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Opäť po upozornení pána riaditeľa školy na ZŠ 

Bezručova by sme chceli poprosiť o osadenie dopravnej značky Pozor, škola! Ideálne, ak by 
bola takáto dopr. značka schválená, osadená na stĺpe VO a nie ako samostatný solitér. 

3783 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Podľa našich informácii bolo v priestoroch školy 
zachránené umelecké dielo od Jozefa Fizela (ktorý vytvoril o. i. aj pamätník umučených v 
druhej svetovej vojne na Brezine). Je však rozpílené, keďže bol okolo roku 2011 pokus o 
jeho krádež. Podľa informácií z webu projektu Hlava 5 je dielo z roku 1965 a nesie názov 
Energia. 
Chceli by sme sa spýtať, ako postupovať pri prípadnej obnove a opätovnému návratu 
umeleckého diela na svoje pôvodné miesto. Kto konkrétny sa na meste venuje 
obnove/záchrane umeleckých diel? Fotografiu diela z doby, kedy bolo dielo osadené 
prikladáme nižšie. 

 
3784 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Keďže sa začne v roku 2024 pripravovať projektová 

dokumentácia ohľadom rekonštrukcie Ulice 28. októbra, chceli by sme sa spýtať, aké 
inžinierske siete (IS) sa pod povrchom cesty nachádzajú. Cieľom je, aby sa oslovili dotknuté 
inštitúcie a ak je to žiadúce, naplánovali si výmenu. Máme na mysli napríklad Trenčianske a 
vodárne a kanalizácie (TVK), prípadne SPP Distribúcia, ZSE Distribúcia a pod. Cieľom je, 
aby sa po rekonštrukcii ulice nezačali výkopové práce niektorej z dotknutých inštitúcii. 

3785 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Výmena asfaltu za dlažbu - chodník na ulici K dolnej 
stanici. 
Po pozitívnej skúsenosti s vedúcim Útvaru investícii, pánom Korienkom, by sme sa chceli 
spýtať, či by bolo možné pri nejakej investičnej akcii vymeniť aj krátky úsek chodníka v okolí 
stromu tak, aby bol tento chodník z jednotného povrchu (estetická stránka) a zároveň 
prepúšťal viac vlahy pre rastúci strom. 
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ID Požiadavka 

3786 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Zriadením pozdĺžneho parkovania na Ulici 
osloboditeľov v jednej časti prerastajú kríky do parkovacieho pásu. Chceli by sme poprosiť o 
kultivovaný (!) orez kríkov tak, aby bolo možné vystupovanie aj z pravej strany. 

 
3787 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Napojenie kanálových vpustí na kanalizáciu – Ulica I. 

Olbrachta. 
Na začiatku sa chcem (R. Ščepko) veľmi pekne poďakovať za vyriešenie problémov s 
neodtekajúcou vodou na Ulici I. Olbrachta, ktorú som opakovane riešil cez podnety VMČ. 
Naozaj si to veľmi cením a ešte raz ďakujem. 
S prácami sa začalo 3.4.2024 a ani dňa 11.4.2024 nezačali práce na ich finálnom 
dokončení. To má za následok znečistenie a problematické kamene v okolí rozkopávok. 
Možno to má objektívnu príčinu, no keďže som už tento podnet dostal od 3 obyvateľov, 
chcem sa spýtať: 
1. Prečo nie je možné koordinovať rozkopávku s finálnou úpravou povrchu vozovky v čo 
najkratšom čase? 
2. Je možné (napr. zmluvne) zaviazať dodávateľov, aby rozkopávku realizovali tesne pred 
dodávkou asfaltovej zmesi? 

 
3788 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Postupom rokov sa dostalo do podložia trampolíny na 

detskom ihrisku na Karpatskej ulici toľko piesku, že už aj menšie deti pri väčšom skoku 
dopadajú na túto spodnú časť. To má za následok neplnenia funkcie trampolíny a zároveň 
spôsobuje nečakané prekvapenie detí, ktoré pružnosť tohto herného prvku. Preto by sme 
chceli poprosiť o vyčistenie priestoru pod trampolínou. 

 
3789 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Chceme sa opýtať na možnosť realizácie okrasnej 

výsadby v zelenom páse v chodníku na Rozmarínovej ulici, pri zastávke MHD Gymnázium. 
Zelený pás tu bol vytvorený pri rekonštrukcii chodníka, rastie v ňom však len tráva a burina, 
a teda neplní veľmi estetickú funkciu. Pripájame príklad vhodného typu okrasnej výsadby v 
podobných podmienkach na Nám. sv. Anny. Bolo by možné v priebehu jari tohto roka 
zabezpečiť výsadbu? 
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3790 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: V závere roka bol na náš podnet vydláždený bývalý 
blatistý chodník z Olbrachtovej na Soblahovskú ulicu. Chceli by sme poprosiť, či by bolo 
možné rovnakým spôsobom vydláždiť aj zelený pás medzi cestou a chodníkom v priestore 
zastávky Priemyselný park II, aby cestujúci nevystupovali do trávy. Dláždenie je potrebné v 
dĺžke najmenej 18 metrov (na jeden kĺbový autobus). 

 
3791 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o informáciu, či je v pláne výmena alebo 

náter hrdzavejúceho zábradlia na Braneckého ulici. Prosíme o náter v dohodnutom odtieni 
antracitovej farby. 

 
3792 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o mechanické vyčistenie chodníka na 

zastávke SAD Trenčín, BILLA smer Dubnica nad Váhom. Žiadame nielen o pokosenie trávy, 
ale aj mechanické čistenie, aby nebola dlažba skrytá pod machom a blatom. Na fotkách 
pripájame vyznačenie konkrétnych miest, ktoré vyžadujú mechanické čistenie. 

 
3793 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o orez prerastených kríkov na 

Hviezdoslavovej ulici, za OD Centrum tak, aby nezasahovali do chodníka a neobrastali 
zábradlie. Celkovo prosíme aj o presvetlenie porastu. Zároveň prosíme o pohrabanie a 
odvoz lístia a odpadu, nachádzajúceho sa vo vnútri kríkov a okolo nich - viď. foto. 

 
3794 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o odstránenie zabudnutého podstavca po 

uličnej nádobe na odpad na Veľkomoravskej ulici, chodci o ňu môžu zakopnúť. 
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3795 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: V požiadavke ID 3586 sme žiadali o odstránenie 
reklamných plachiet z dopravného zábradlia v Opatovej pri Motoreste Maják. Podľa 
odpovede z 5.2.2024 malo byť zabezpečené ich odstránenie, ale ani po dvoch mesiacoch k 
nemu nedošlo. Preto opätovne žiadame o odstránenie tohto vizuálneho smogu. 

 
3796 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o informáciu, či reklamné plachty na zábradlí 

na Bratislavskej ulici, oproti Old Heroldu, sú umiestnené legálne? V opačnom prípade aj tu 
prosíme o ich odstránenie, ide o vizuálny smog. 

 
3797 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o sprevádzkovanie nefunkčného osvetlenia 

prístreškov vo forme 3 citylight vitrín na zastávke Old Herold smer Istebnícka. Zároveň sa 
chceme opýtať na aktuálny stav riešenia našej požiadavky ID 3592 ohľadom nefunkčného 
osvetlenia ďalších prístreškov. Podľa odpovede z 5.2.2024 mali správca verejného 
osvetlenia v spolupráci s vlastníkom prístreškov zrealizovať kontrolu – aký bol jej výsledok? 

 
3798 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o doplnenie chýbajúcej vitríny na vývesky v 

prístrešku zastávky Old Herold smer most. Ide o jednu z posledných zastávok, kde sú 
vývesky nalepené na skle. 

 
3799 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o odstránenie črepín z rozbitého skla 

prístrešku zastávky MHD Priemyselný park II smer nový most. Sklo už je vymenené, ale na 
upratanie črepín sa zabudlo. 
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3800 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o odstránenie textílie, ktorá je 
pravdepodobne pozostatkom letnej terasy už nefungujúcej prevádzky na rozhraní 
Braneckého a Ulice 1. mája. 

 
3801 Mgr. Medal: Prosíme o informáciu, kto, za akých podmienok a s akými povoleniami 

prevádzkuje túto skládku zeminy a stavebného odpadu na ulici Puškinova pri bývalom 
biskupickom ihrisku (viď foto). Ďakujem.  

 
 

5. Rôzne 

V rámci voľnej debaty prebiehala diskusia ohľadne stromov v okolí domov a ich dopad na 

majiteľov nehnuteľností. P. Valovičová uviedla, že v minulosti žiadali o výrub stromu, ktorý z ich 

pohľadu ohrozuje ich bytový dom a údajne dostali vyjadrenie, že to nie je možné vzhľadom na to, 

že v korune tohto stromu žije nejaký chránený vták, takže strom ich naďalej ohrozuje. P. Medal 

reagoval, že takýto strom nemožno odstrániť v období, keď tam vták hniezdi. Pokiaľ majú 

obyvatelia pocit, že nejaký strom niekde nemá byť a je nebezpečný a obyvatelia chcú jeho výrub, 

nech obyvatelia podajú žiadosť o výrub. Prebehne to zákonným spôsobom, nech sa k tomu 

vyjadria kompetentní. 

P. Bednár informoval ohľadne stanoviska, ktoré prišlo obyvateľom domu na Inoveckej ohľadne 

plánovaného chodníka v blízkosti ich bytového domu. Mesto sa údajne vyjadrilo, že si obyvatelia 

majú najskôr spraviť kanalizačné prípojky a potom mesto spraví chodník. Obyvateľom to však 

pripadá nezmyslené, dvakrát po sebe rozkopávať terén a žiadajú, aby to bolo v súčinnosti, tak, 

ako to bolo pôvodne zo strany mesta komunikované. P. Ščepko sa vyjadril, že by bolo dobré 

vyvolať stretnutie s niekým z investičného oddelenia, aby sa tieto dva časové harmonogramy 

nejako zosúladili, keďže to je prakticky jeden projekt. P. Bednár na margo toho vyzval poslancov, 

aby nejakým spôsobom zaúradovali v tejto veci a presadili to, aby sa to robilo v súčinnosti. P. 

Medal sa vyjadril, že z jeho pohľadu pravdepodobne ide len o nejakú diskomunikáciu, ale že sa 

to preverí. 

 

6. Záver 

Mgr. Medal poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil aprílové zasadnutie Výboru 

mestskej časti Stred. 

Najbližšie zasadnutie sa bude konať 13.5.2024 o 16:00 v priestoroch MsÚ. 
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Zapísala: Mgr. Gabriela Babony 

v Trenčíne dňa 8.4.2024 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Richard Medal 

Predseda VMČ Stred 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Začiatok VMČ: 16.05 hod. 

Ukončenie VMČ: 16:45 hod. 


